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In dit eerste nummer van het jaar 2023 is de brief opgenomen die wij als bestuur aan

de gemeente hebben verstuurd naar aanleiding van het slechte baanonderhoud. De

brief heeft gelukkig een en ander in gang gezet en op 31 januari jongstleden mocht

ik de brief toelichten tijdens een bijeenkomst van de commissie

Samenleving/Middelen van de gemeente Sluis. Dat heeft er vervolgens weer toe

geleid dat er in maart een gesprek zal plaatsvinden met de verantwoordelijk

wethouder en de betrokken ambtenaren waarin het structurele onderhoud van de

baan hét gespreksonderwerp is. 

Het lijkt erop dat er nu eindelijk iets beweegt en dat we verder komen. Maar laten we

de huid vooral niet verkopen voordat de beer geschoten is. Het zou heel mooi zijn

als de baan er weer tiptop in orde bij ligt voor onze baanwedstrijden van 10 juni

aanstaande!

Dan naar de inhoud van ons eerste nummer van dit jaar met mooie bijdragen van

Francois over de crossen en onze eigen Dwars door de Zwingeul, het glibberen en

glijden van Inge tijdens de Sylvestercross, het afscheid van Mia bij de 3 zeemijl, en

het lijden van Marco tijdens de halve marathon. Lieke kijkt terug op een geslaagd

clubkampioenschap als één van onze clubkampioenen en we mogen Marijn de

Greef verwelkomen als nieuwe jeugdtrainer! Ben Boidin geeft ons als wedstrijdleider

van de halve marathon een mooi inkijkje in alles wat er komt kijken bij het

organiseren van een dergelijk groot(s) evenement met rond de 1000 deelnemers.

Beste Wielingers,

VOORWOORD.
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Mutsenactie

De mutsen van AV de Wielingen zijn
voor 5 euro te bestellen.Stuur een email

naar bestuur@avdewielingen.nl

Caroline, Ilona, Rudie, Wietse en Jan
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Dit alles zo overdenkend op een vroege maandagochtend, kan ik alleen maar zeggen:
CHAPEAU voor alle vrijwilligers die deze evenementen ieder jaar weer mogelijk
maken. Én wat heerlijk dat alles weer kan en mag, corona is nu toch echt voorbij.

Als voorzitter zit binnenkort mijn termijn van drie jaar erop en treed ik af tijdens de
algemene ledenvergadering van woensdag 19 april aanstaande. Ik heb het met veel
plezier gedaan, niet in de laatste plaats door de enorm prettige samenwerking met
mijn medebestuursleden Ilona, Caroline, Wietse en Rudie, en eerder Daisy, George en
Evelien.
Ik kan het daarom iedereen aanraden die hart voor onze vereniging heeft en een
beetje tijd over heeft om het huidige bestuur te komen versterken. Redenen om mij
niet opnieuw verkiesbaar te stellen zijn persoonlijk van aard en die licht ik eventueel
en individueel graag toe aan diegenen die daar behoefte aan mochten hebben.

Tot slot wil ik iedereen wijzen op “SAVE THE DATE”: 30 september
clubkampioenschap. Doe deze keer mee en laten we er een mooi feestje van maken. 

Met sportieve groet van jullie bestuur.



Geachte College van burgemeester en wethouders, 

Op respectievelijk 21-01-2022, 21-02-2022, 16-06-2022 en 28-11-2022 is de atletiekbaan in
Oostburg gekeurd door de Atletiekunie. In het bijgevoegde rapport van de laatste keuring kunt
u lezen dat de baan inmiddels is goedgekeurd met een aantal belangrijke aandachtspunten. 

Op 21 juni 2022 heb ik het voorlaatste rapport van de Atletiekunie onder andere aan wethouder
mevrouw van Oostenbrugge-Bertou toegestuurd. Zie bijgevoegd mijn mail van 21 juni 2022. Op
deze mail heb ik destijds helaas geen enkele reactie ontvangen.

Gezien het feit dat de baan bijna geheel 2022 was afgekeurd, hebben wij als vereniging helaas
een deel van de geplande officiële wedstrijden in mei 2022 noodgedwongen moeten afzeggen.
Dit terwijl de afspraak was om de baan volledig goedgekeurd te krijgen vóór de wedstrijden
van afgelopen mei 2022. Deze afspraak was gemaakt met wethouder mevrouw de Feyter. 

Als voorzitter heb ik het gesprek op 23 mei 2022 met wethouder van Oostenbrugge-Bertou als
erg teleurstellend ervaren. Tijdens dat gesprek ging het er niet over hoe we de baan zo snel
mogelijk weer goedgekeurd konden krijgen, maar meer over het feit dat de wethouder
teleurgesteld was dat het bestuur van AV de Wielingen zich gedwongen zag een deel van de
wedstrijden af te blazen. Daarnaast werd de zorg uitgesproken dat wij als vereniging toch wel
heel erg weinig leden hadden (dit terwijl ons ledenaantal al sinds jaar en dag rond de 200
leden schommelt). Bovendien werd verwezen naar het toekomstige Masterplan voor Oostburg
dat soelaas zou moeten bieden voor onze problemen. De uitvoering van dit masterplan laat
echter - in het beste geval - nog vele jaren op zich wachten. 

Tot die tijd hebben we te maken met de huidige realiteit: een baan die nu weliswaar
goedgekeurd is, maar nog altijd een aantal grote gebreken vertoont. Als gevolg van de zeer
late goedkeuring eind 2022, is AV de Wielingen niet opgenomen in de baanwedstrijdkalender
van 2023 voor Zeeuwse kampioenschappen.

Ik verwijs u naar de exploitatieovereenkomst d.d. 24 mei 2016 tussen de gemeente en de
exploitant waarin de verantwoordelijkheden van partijen m.b.t. onderhoud eenduidig zijn
vastgelegd. Kort samengevat is de gemeente verantwoordelijk voor groot onderhoud en niet
de exploitant. Van de gemeente verwacht ik daarom dat zij haar verantwoordelijkheid neemt
en er zorg voor draagt dat de baan in goede conditie verkeert en in overleg met de exploitant
hier zorg voor draagt. Op dit moment is mij niet bekend dat er regulier overleg plaatsvindt
tussen de exploitant en de gemeente over het onderhoud. 

Betreft: staat van onderhoud atletiekbaan Oostburg
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Nu de vierde keuring is geweest, is mijn vraag aan de gemeente opnieuw hoe zij aan haar
verantwoordelijkheid invulling wil geven. Zowel van de kant van AV de Wielingen als de
exploitant is het afgelopen jaar een aantal voorstellen gedaan. Tot dusver is er geen enkele
inhoudelijk reactie gekomen vanuit de gemeente op onderstaande twee voorstellen: 

1. Maak een investerings- en vervangingsagenda voor de atletiekonderdelen (in relatie tot
weten regelgeving) om er zorg voor te dragen dat de baan in goede conditie is en blijft.

2. Heroverweeg de huidige overeenkomst tussen de exploitant, de gemeente en de
atletiekvereniging (dit is een gezamenlijk voorstel van de exploitant en AV de Wielingen) en
neem daarin mee dat de ondererfpachtconstructie tussen de exploitant en AV de Wielingen
nog altijd niet geregeld is (dit speelt al vanaf 2016). Zie de bijgevoegde bijlage m.b.t. de
ondererfpachtconstructie. 

AV de Wielingen is afhankelijk van de exploitant én de gemeente in relatie tot het
baanonderhoud. In het laatste rapport wordt geconstateerd dat zowel de discuskooi, de
hoogspring-installatie, de verspringbanen, het middenterrein, mogelijk de kogelstootring, als
ook de 400 meterbaan aanvullend (groot) onderhoud nodig hebben om erger te voorkomen!

In de praktijk van alledag verwijst de exploitant naar de gemeente en de gemeente laat het op
zijn beloop. Uiteindelijk gaat deze werkwijze waar niemand eigenaarschap neemt ten koste van
de sportbeoefening op de atletiekbaan in Oostburg. Daarbij moet niet vergeten worden dat de
atletiekbaan een bredere functie heeft dan alleen voor leden van AV de Wielingen. De baan
staat onder andere ook ter beschikking aan de lagere scholen, het Zwin College en binnenkort
de BSO. 

Wij vernemen graag hoe u als eindverantwoordelijke partij de regie op u gaat nemen om de
atletiekbaan ook naar de toekomst toe in goede staat te brengen en te houden. Als bestuur
van AV de Wielingen zijn wij altijd bereid daar constructief over mee te denken. 

In afwachting van uw reactie, 

Hoogachtend, 

Jan Ducaat, voorzitter AV de Wielingen 

Groede, 22 januari 2023 

Bijlagen: 
1. Keuringsrapport Atletiekunie. Keuringsdatum 7 december 2022 
2. Mail Jan Ducaat 21 juni 2022 
3. Notitie ondererfpacht, Nico Verheul, penningmeester tot juli 2020 

NB: deze brief wordt ook aan de gemeenteraad van Sluis en de media aangeboden.

Betreft: staat van onderhoud atletiekbaan Oostburg
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BESTUUR

Voorzitter
Jan Ducaat
06-21606088
voorzitter@avdewielingen.nl

Vice-voorzitter
Rudie Hogervorst
06-51247629
voorzitter@avdewielingen.nl

Penningmeester
Caroline van Tiggelen
06-42246770
penningmeester@avdewielingen.nl

Secretaris
Ilona Lips-de Bie
06-53863826
secretaris@avdewielingen.nl

Algemene bestuursleden
Wietse Lips
bestuur@avdewielingen.nl

Kijk voor actuele informatie op
avdewielingen.nl

OVERIGE FUNCTIES

Jurycoördinator
VACANT
tel. 
email:

Wedstrijdsecretariaat thuis
Leny Luteijn 
email: wedsec@avdewielingen.nl

Wedstrijdsecretariaat uit
Anke van der Hooft
tel. 0117 - 45 42 54 /
ahooft@zeelandnet.nl

Trainerscoördinator
VACANT
tel. 
email: 

Coördinator natuurlopen
Toni Luteijn
tel. 0117 - 39 27 47
tluteijn@zeelandnet.nl

Coördinator zomerlopen
Evelien Daelman
tel. 0117 - 45 42 99 /
edaelman@zeelandnet.nl

Voorzitter jeugdcommissie
VACANT
tel. 
email: 

Voorzitter sponsorcommissie
Simon de Feijter
tel. 06 - 57347236
email: spoc@avdewielingen.nl

Webmaster
Steven van de Veire
steven_van_de_veire@hotmail.com

De organisatie
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Leeftijdsindeling (per 01-11-2022,
geldt voor 2023)

Geboren in Naam in NL | België
2016 en later mini pupil 
2015 C pupil              |   microben
2014 B pupil              |   benjamins
2013/2012 A pupil     |   pupillen
2011/2010 D junior |   miniemen
2009/2008 C junior |   kadetten
2007/2006 B junior |   scholieren
2005/2004 A junior |   junioren
2003 en eerder Senior | senioren
1988 en eerder Masters* | veteranen

* voor masters geldt: men wordt
ingedeeld in de klasse waarop men de
aangegeven leeftijd bereikt.

Trainingsdagen en trainingstijden

Mini & C Pupillen
Wendy van de Velde
Maandag 18.30 tot 19.30 uur

Pupillen B
Geeske Hamelink
Maandag 18.30 tot 19.30 uur

Pupillen A1 & A2
Daisy van de Velde en Corinne Haeck
Donderdag 18.45 tot 19.45 uur

Junioren D
Edwin Huigh en Lennart Verheul
Donderdag 19.00 tot 20.00 uur

Junioren C, B en hoger
Lennart Verheul en Marijn de Greef
Maandag 18.45 tot 19.45 uur (junioren C)
Maandag 20.00 tot 21.00 uur (junioren
B en hoger)

Atletiek4fun
VACANT

Loopgroep 1
Sjaak Luteijn en Rudie Hogervorst
Donderdag 19.30 uur

Loopgroep 2
Patrick van Quekelberghe
Dinsdag 19.30 uur

Beide groepen starten in de
winterperiode op zondagmorgen om
10.00 uur in Cadzand-Bad aan de
parking net voorbij hotel Noordzee.

Contactgegevens trainers

Sjaak Luteijn
tel. 0117 - 45 54 07 
 leny_sjaak@kpnplanet.nl

Patrick van Quekelberghe
tel. 0117 - 49 23 45 
 pquekel@zeelandnet.nl

Rudie Hogervorst
tel. 06 - 51 24 76 29
r.hogervorst@zeelandnet.nl

Daisy van de Velde
tel. 06 - 15 67 75 49
daisy_vd_velde@hotmail.com

Edwin Huigh
tel. 06 - 40 02 96 08 
 ehuigh@gmail.com

Geeske Hamelink
tel. 06 - 10 94 25 00 
 geeskeh@hotmail.com

Lennart Verheul
tel. 06 - 29 00 13 37
lithium2005@gmail.com

Marijn de Greef
tel. 06 - 83 14 00 54
marijndg7@outlook.com

Wendy van de Velde
tel. 06 - 46 45 89 18 
wendy93@zeelandnet.nl

Vertrouwenscontactpersonen

Marc van Vlierberghe
runningmarc@hotmail.com
tel. 06 - 13 48 15 87

Jan van de Linde
jvandelinde@zeelandnet.nl
tel. 0117 - 45 37 57

Annemiek Rijnberg
rijnb@planet.nl
tel. 0117 - 46 16 88

Evelien Daelman
evadaelman25@gmail.com
tel. 0117 - 45 42 99
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Het is de tijd van vallende bladeren, nattigheid en dalende temperaturen kortom cross tijd.

Deelnemen aan de Zeeuwse crosscompetitie doe ik dan ook al meerdere jaren. Iedere

vereniging in Zeeland organiseert zijn eigen cross en samen vormen ze de Zeeuwse

crosscompetitie; in totaal 7 loopjes tussen november en februari verspreid door de

provincie, waaronder onze eigen Elderschanscross.

Er zijn twee afstanden, de korte cross ± 2,5 km en de lange cross ± 10 km meestal in een

bosrijke omgeving en de ondergrond van goed beloopbaar tot wat meer modder. Tijden zijn

dan ook niet belangrijk want niet vergelijkbaar met de wegwedstrijden dus gewoon lekker

lopen.

De Deltacross is de vierde van zeven en wordt gehouden in het duingebied van

Westenschouwen bij Burgh Haamstede. Het is een mooie plek om lekker door de bossen te

lopen. Hier worden ook de pannenkoekloop en de mosselloop georganiseerd en deze

probeer ik ook altijd mee te lopen en weet dus wat er ongeveer te verwachten is.

Zaterdagmorgen 12.00 uur vertrekken we vanuit IJzendijke, de enige twee Wielingers die

mee doen aan de crosscompetitie, de trainer en supporter. Na het parkeren van de auto

moet er nog een stukje gelopen worden naar de startplaats en natuurlijk regent het. We zijn

mooi op tijd en na de tas in de tent gezet te hebben gaan we het rondje van ± 3,5 km eens

verkennen. Straks moeten we het rondje 3 keer lopen. Ondanks de vele regen van de

afgelopen dagen en het nog steeds regent is de ondergrond goed beloopbaar, spikes zijn

niet nodig want geen modder en plassen zoals in het bos van Erasmus, wel is het bijna

nergens vlak en zitten er enkele korte stevige hellinkjes in, kortom ik vind het mooi rondje.

Na het inlopen er nog wel voor zorgen dat we warm blijven tot de start want de regen blijft

maar vallen.

Bij de start ga ik wat verder naar achter staan dan ik anders doe maar gezien de vorm

waarin ik momenteel verkeer hoor ik niet verder naar voren te staan om anderen niet te

hinderen. Bij de start is het even je plaatsje vinden maar het is gelukkig niet al te smal dus

inhalen en ingehaald worden gaat nog wel, later op de smalle paden is dit lastiger en moet je

soms wat langer achter je voorganger blijven lopen voordat je er voorbij kunt. De eerste

ronde gaat wel lekker maar de tweede en derde ronde heb ik een paar slechte momentjes

zodat de achtervolgers dichterbij komen en enkele zelfs passeren. De laatste halve ronde

gaat weer beter en ik loop weer wat uit op de achtervolgers en passeer nog iemand, op de

volgende loop ik ook nog iets in maar niet genoeg om er echt dicht bij te komen aan de

finish.

De resultaten deze cross zijn weer een eerste plaats voor Marieke in haar categorie en ik

blijf steken op een 14e plek in mijn categorie.

Na de huldiging van Marieke nog 10 minuten door iets meer regen richting de auto, nog

even een warm drankje in een horeca gelegenheid, voordat we weer terug naar de eigen

regio vertrekken. De volgende cross is al over een week en zijn er weer nieuwe kansen.

Mocht je ooit in de gelegenheid zijn om in deze omgeving eens aan een georganiseerde loop

mee te doen moet je dat zeker eens doen, het zal misschien een uitdaging zijn maar het is

zeker de moeite waard of doe eens gek en doe volgend seizoen gewoon eens mee aan de

hele crosscompetitie.

Deltacross
2022

Francois van de Broeke
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Een buurtzame bank 
is een vertrouwd 
gezicht in de buurt. 
Al 100 jaar.

Fimagro B.V. Fin. Diensten Hoofdplaat-IJzendijke
Nieuwstraat 5
4501 BA OOSTBURG
T (0117) 44 04 02
E amurre@fimagro.nl
I www.fimagro.nl

Markt 5-6
4515 BA IJzendijke
T 0117-30 11 59
E bankzaken@raboutenpartners.nl
I www.raboutenpartners.nl

HOOFDSPONSOR NATUURLOPEN 2022 - 2023



PUPILLEN
PRAATJES

Hoi ik ben Lieke en ik ben 10 jaar. Ik zit
ongeveer 3 jaar op atletiek. Ik had eerst les
van juf Wendy, daarna van juf Geeske en nu

van juf Daisy en juf Corinne. 
 

Het leukste vind ik als we mogen
hoogspringen op de mat. Ik vind het gezellig
om samen met Alexia te sporten. Alexia en

ik moeten na de training ook altijd even
samen wachten totdat onze broer en zus

klaar zijn. 
 

Bij de clubkampioenschappen was het erg
koud en regenachtig, maar het was wel

superleuk. Ik werd eerste! 
Als het zomerloopje in Zuidzande is doe ik

graag mee.
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Het is weer oktober dus Dwars door de Zwingeul staat weer op het programma.
Het is maar 4 of 7 km maar het is altijd hartstikke zwaar.

Persoonlijk hou ik wel van dit soort loopjes in de natuur, maar wie zoekt hier de
route in de Zwingeul en de duintjes waar een uitdagende route wordt uitgezet?
De laatste twee jaar was ik hierbij betrokken. Door een langdurige blessure kon
ik vorig jaar niet meedoen en werd ik gevraagd of ik mee kon helpen om de
route uit te zetten en ook dit jaar was er een blessure en werd er gevraagd of ik
weer kon helpen.

De ochtend van de wedstrijd is het om 9 uur verzamelen bij de Zeemeeuw bij de
caravan en vertrekken we om de route uit te gaan zetten. Met zijn vieren gaan
we onderweg om de route aan de andere kant van de Zwingeul uit te zetten.
Anderen zetten de lus bij Cadzand en de Zwingeul uit. Ook wij moeten dus door
de Zwingeul, maar wij zijn anderhalf uur vroeger dan de hardlopers dus het
water is dan nog hoger en breder en stroomt nog wat harder en we hebben ook
nog wat te dragen. We komen er goed door en lopen over het strand richting de
haas waar we opsplitsen in 2 maal 2; een groepje gaat de duintjes in richting
Knokke en de andere de duintjes richting Cadzand. We zoeken wat mooie
hellinkjes, halen eens een steen van de route en is er te lopen over het ruiterpad,
wat erg los was dit jaar.

We zijn op tijd klaar en komen elkaar weer tegen bij de haas, we spreken af waar
we gaan staan en lopen de route nog eens tegen de richting in naar onze
plaatsen.

Dwars door de Zwingeul maar dan anders
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Hallo allemaal,
Ik ben Marijn de Greef, 25 jaar, en woonachtig in Oostburg. 

Afgelopen oktober ben ik begonnen met het geven van training aan de jeugd van AV
de Wielingen. Ik geef deze trainingen samen met Lennart op maandagavond. 

In het verleden ben ik al eerder actief geweest voor AV de Wielingen, namelijk als
atleet. 

 
Ik heb AV de Wielingen altijd een leuke en warme vereniging gevonden, waarin sport
en plezier bovenaan stonden. Daarnaast heb ik er altijd goede begeleiding gehad en

veel vrienden gemaakt. 
 

Naast training geven werk ik als docent op het Zwin College en speel ik darts bij de
lokale vereniging in Sluis. 

Ik hoop in de toekomst nog veel training te mogen geven en zoveel mogelijk mensen
enthousiast te maken voor atletiek.

NIEUWE JEUGDTRAINER

Als de lopers aankomen even opletten of alles goed gaat met wandelaars en
fietsers (door het mooie weer veel dit jaar) en als de laatste lopers gepasseerd
zijn gaan we weer de route op om alles weer op te ruimen en ook weer richting
de Zwingeul te gaan; we gaan er ook weer door om richting de Zeemeeuw te
gaan.

Ook als vrijwilliger loop je dus dwars door de Zwingeul en de rest van de route
maar dan op een andere manier. Hopelijk heeft iedereen genoten van deze
prachtige dag, zeker wat het weer betreft. Over de route zijn misschien de
meningen direct na de finish wat verdeeld maar na een consumptie hopelijk al
snel wat beter met mooie verhalen.

Francois
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Bestuursleden
G e z o c h t

 
Onze mooie vereniging kan mede dankzij de vele leden en  vrijwilligers tal

van evenementen organiseren. Voor het bestuur zijn nog een paar
plaatsen beschikbaar voor nieuwe leden.

 
Heb jij een warm hart voor de vereniging en wil jij je graag meer inzetten?

Aarzel dan niet langer en neem contact op met één van onze
bestuursleden. Zij kunnen je informeren wat het inhoudt om lid te zijn van

het bestuur!
 

Op pagina 6 van dit clubblad vind je alle contactgegevens.
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Zondag 12-3-2023
4e RegioBank

Natuurloop
Strandpaviljoen de

Zeemeeuw

Maandag 10-4-2023 LEVRO Paasloop
Strandpaviljoen

Loods10

Zaterdag 10-6-2023
Athletics Champs
en Baanwedstijd

Atletiekbaan

agenda
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S Y L V E S T E R C R O S S

Na 9 jaar besloot ik om me toch maar weer eens op te
geven voor de middenafstand van de Sylvestercross .
Het leek mij leuk om die uitdaging weer eens aan te
gaan. Vanaf de vrijdag op zaterdag had het meer dan
30 mm geregend dus toen ik zaterdagmorgen opstond
dacht ik: oei wat gaat me te wachten staan, wat voor
kleding en schoenen ik moet aandoen want het gaat
een zware editie worden . Zaterdagmiddag
aangekomen en toen ik al die vele lopers zag, kreeg ik
er toch wel zin in.

Eerst samen met een groepje van te voren ingelopen,
het viel niet mee om niet onderuit te gaan, want mijn
loopschoenen waren niet echt geschikt voor deze
omstandigheden.

Aan de start ben ik van achteren gaan staan om voor
niemand in de weg te lopen. Maar eenmaal vertrokken
dacht ik bij mezelf, ik ga me niet voluit kunnen geven
want het is glibberen en glijden, en proberen niet te
vallen . Maar in de eerste ronde in de bocht ging ik
toch onderuit, snel opgestaan en verder gelopen.
Het waren gelukkig maar 2 rondjes, ondanks het
zware parcours heb ik er toch wel van genoten en er
geen spijt van gehad dat ik mee heb gedaan. 
Ik wil iedereen bedanken voor de goede organisatie
het was TOP. 
 
Groetjes , Inge
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AFSCHEID
TIJDENS
3ZEEMIJL
5 februari zou het gaan gebeuren, mijn
Afscheidswedstrijd, de 3 zeemijl tijdens de
Halve van Cadzand.

Die ochtend op tijd naar de sporthal om mijn
startnummer op te halen. Met mijn grootste
fan en coach gingen we richting de boulevard
en konden we gelijk een stukje inlopen. Om
10:45 uur stipt het startschot, richting de
trappen waar ook een van mijn grootste
supporters stond. Vervolgens het strand op
met een behoorlijk windje tegen (niet mijn
beste vriend). Vol goede moed bereikte ik het
strandpaviljoen Ruig. Daar net voorbij lag het
keerpunt. De terugweg ging dan over het
duinpad.

Ongeveer ter hoogte van Brasserie LouLou
stond mijn fan, alias coach, me op te
wachten. “Je gaat goed” zei hij. Ik vroeg
hoeveel tijd ik nog had voor de laatste 2 km.
Nog ongeveer 12 minuten. Dit moest lukken
om binnen de 3 kwartier te finishen.

Toen ik de boulevard opliep hoorde ik al van
ver de vertrouwde stem van Theo Rabout.

Uitbundig werd ik binnengehaald door veel
supporters aan de kant en met veel applaus.

Net over de finish kreeg ik nog een verrassing.
Fred Rabout (jarenlang speaker bij de loopjes
van onze vereniging) en Caroline (onze
penningmeester) stonden me op te wachten
met een prachtige bos bloemen en de
felicitaties.

Iedereen nog hartelijk bedankt voor de mooie
dag.

Mia
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ARMENIAANS SCHUITVLOT 20

4331NL MIDDELBURG
 
 

MA-VR: 10:00 - 17.30 UUR
ZA: 10:00 - 17.00 UUR
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CLUBCLUB
KAMPIOENKAMPIOEN

SCHAPSCHAP

AV DE WIELINGEN PRESENTEERT

SAVE THE DATE!

30 SEPTEMBERUNTIL

Atletiekbaan, Oostburg

Als bestuur zouden wij het leuk vinden om deze
dag af te sluiten met een gezamenlijke activiteit.

Op dit moment zijn we nog druk aan het
brainstormen hoe we dit gaan invullen, maar houd

sowieso onze socials in de gaten voor meer
informatie!
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Zondag 5 
februari...

Marco de Feijter

... was het weer zover: de Halve van
Cadzand. Een loop waar iedere liefhebber
al weken naar uitkijkt en op voorbereid.
Het strand trotseren, de klimmetjes,
nergens even tot rust komen, alles kom
je in deze zware halve marathon tegen.
In April is de planning om de marathon
van Rotterdam te gaan lopen dus is deze
halve een mooie test om te kijken hoe ik
er voor sta. Alles geven dus.
In mijn hoofd was het plan om relatief
rustig te beginnen, maar ik kom in een
groepje terecht wat bij de doorkomst op
de boulevard een gemiddelde van 3:49
de km noteert. Natuurlijk weet ik dat
deze start te hard is, want het verleden in
Cadzand heeft me geleerd of blijkbaar
toch niet dat ik de laatste kilometers
vanaf de radartoren niet met een lege
tank mag komen te zitten.
Op het eerste deel strand kan ik
aansluiting houden bij dit groepje, maar
aan het einde van dit deel waar we het
strand af gaan dreig ik mijn medelopers

  te moeten laten gaan.
Waar ik bang voor was gebeurt en het
2de deel strand moet ik grotendeels
alleen lopen, de wind en het zand maken
dit geen ideaal stuk om alleen te moeten
overbruggen en kost dus ook veel
energie.
Als ik van het strand af ga kom ik weer in
een groepje terecht waar ik een tijd kan
blijven zitten, maar ik merk al snel dat ik
meer heb gegeven dan de bedoeling
was. Na een kilometer of dertien draaien
we terug richting Cadzand en zou de
wind gunstiger moeten zitten, achteraf
blijkt dit deels waar.
Ik loop op mijn tandvlees, en zelfs bij het
horen van de stem van Theo blijf ik
denken dat het nog een verschrikkelijk
eind is.
Uiteindelijk kom ik de boulevard weer op,
en passeer de finish in 1:33:06.
Conclusie: er is nog werk aan de winkel
voor Rotterdam.
Het was weer een fantastisch
georganiseerde Halve Marathon. Een
prachtig parcours waar alles in zit.
Alle vrijwilligers en organisatie bedankt,
en gefeliciteerd met het 30-jarig
jubileum.
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Omdat de kinderen aan atletiek deden stonden wij niet

passief langs de kant. Hand en spandiensten verrichten en

van het één komt het ander. Jurylid algemeen,

Finishregistratie, Microfonist, Starter, Wedstrijdleider en

Scheidsrechter volgden. Ik ben vanaf de eerste gesprekken

betrokken bij de Marathon Zeeuws Vlaanderen, alwaar ik

ook Wedstrijdleider/Scheidsrechter ben.

Als Wedstrijdleider ben je eigenlijk een manusje van alles.

Veel werk wordt er door de organisatie van het evenement

gedaan, maar de Wedstrijdleider controleert al deze

bezigheden. Te beginnen met de route tot aan de

prijsuitreiking. Als Scheidsrechter houd je jezelf meer bezig

met de technische zaken, zoals het eerlijk verloop van de

wedstrijd. 

Als je gevraagd wordt als Wedstrijdleider voor de Halve

Marathon van Cadzand bekijk je het parcours. Is de lengte

oké, zijn er veiligheidsaspecten, waar moet je goed afzetten,

waar moeten er begeleiders komen te staan, drinkposten om

de ca. 5 kilometer en zijn deze makkelijk te bevoorraden,

hoe is de Start ingericht en hoe de Finish. Deze vragen

waren bij de Halve Marathon eigenlijk allemaal al goed

uitgewerkt door de organisatie (Wim Huigh en Theo

Rabout). Mijn taak is dan alleen nog de controle op dit alles,

want eigenlijk ben je als Wedstrijdleider

eindverantwoordelijk. Het parcours, de lengte en

drankposten waren oké!

 De Catering

De Communicatie

 De EHBO

 De Instructie Verkeersregelaars

 De Mini Mammoet 3 Zeemijlen van Kerzant

De Kerzantse Kilometer (voor de kleinsten)

Jury en tijdwaarneming

Benodigde materialen

Prijsuitreiking

Secretariaat

Er volgen een aantal vergaderingen waar nog van alles wordt

besproken:

          Klaarmaken van de lunchpakketten voor alle medewerkers;

          Wie is de speaker en hoe ziet de calamiteiten    

          communicatiekaart eruit;

          Hoeveel EHBO’ers zijn er en waar komen ze te staan;

         Wie regelt de instructie Verkeersregelaars en communiceert 

         dat met de Gemeente Sluis;

          Starttijd;

          Looprichting en wie is de voorrijder;

         Starttijd;

         Uitdelen herinnering en wie is de voorrijder;

         2 personen zetten eerste 50 binnenkomers op papier en 

         controleren met Finishregistratie van Racetimer;

         Wat is er allemaal nodig aan Start, Finish en onderweg;

         Welke winnaars krijgen wat. Hoeveel categorieën;

         Voor-inschrijven, na-inschrijven, startnummers, om hoe laat 

         beginnen;

Mij is gevraagd om een stukje te schrijven in jullie clubblad. Mijn naam is Ben Boidin, ben lid van RKHAV

en ben ook al een aantal jaar Wedstrijdleider/Scheidsrechter bij jullie Halve Marathon van Cadzand. Ik

ben een geboren en getogen West Zeeuws-Vlaming. Geboren (65 jaar geleden) in Oostburg en daarna op

latere leeftijd verhuist naar Cadzand. Vele jaren actief geweest als ruiter bij de Zwinruiters in Nieuwvliet,

alwaar ik ook mijn vrouw heb ontmoet, Anja Boidin-de Hullu. Ben nu bijna 40 jaar woonachtig in Hulst.

Wij hebben twee kinderen die in Rotterdam wonen en zij hebben vroeger aan atletiek gedaan bij RKHAV.

Vandaar dat wij beiden in de atletieksport verzeilt zijn geraakt. Niet als actief sporter, maar wel al vele

jaren bestuurlijk. 

DE WEDSTRIJDLEIDER
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Bij en na de Finish controleren of gezichtswaarnemingen en

digitale registratie kloppen. Deze editie hadden we jammer

genoeg twee (de koplopers) foutlopers. Na de Finish dan

informatie inwinnen van betrokken personen. Informatie

dan verwerken en beslissing nemen. Deze beslissing dan

weer communiceren met betrokkenen, organisatie en pers.

Precies in deze volgorde, anders worden verhalen dikwijls

anders verwerkt.

Na de wedstrijd nog even gezellig bij elkaar zitten en pas een

tijdje later evalueren. Bij deze evaluatie benoemen wat goed

en fout ging. Benoemen wat goed ging, want dan weet je dat

je op de goede weg bent. Ook vooral benoemen wat niet

goed ging. Dit zijn dan attentiepunten om ervoor te zorgen

dat ze de volgende editie niet meer plaats vinden. Uiteraard

gebeurt er dan weer iets heel anders, maar dat houdt het

levendig en zo blijft ook ieder alert. 

Wedstrijdleider en/of Scheidsrechter zijn kan ik iedereen

aanraden. Je bent betrokken bij alles binnen de wedstrijd. 

Ik hoop jullie volgend jaar weer te mogen begroeten bij de

Halve Marathon van Cadzand. 

Ben Boidin.

De Sporthal en parkeren

De Verzorgingsposten

Het uitzetten en afzetten van het parcours

         Aankleden sporthal en regelen parkeerplekken;

         4 drankenposten bevoorraden;

       Een groep zet parcours uit. Een groep houdt zich bezig met 

       Start en Finish opbouw.

Het hierboven genoemde is niet alles, maar is slechts een

opsomming van de belangrijkste zaken die nodig zijn. (Dit zijn

allemaal onderdelen die uit het Draaiboek (21 A4 pagina’s) komen

dat door Wim Huigh is opgesteld). 

Zoals je ziet zijn er nogal wat onderdelen die de revue passeren.

Binnen de vergadering worden de taken verdeelt en ieder werkt

zijn onderdeel uit. De volgende vergadering wordt alles gecheckt

en hoe dichter we tegen de wedstrijddatum aanlopen, des te meer

onderdelen er helemaal uitgewerkt zijn. 

De taak verder van de Wedstrijdleider is er dus op toezien dat al

deze taken naar behoren worden vervult en ook daadwerkelijk

worden uitgevoerd. Vlak voor de Start is het dan altijd hectisch. Er

kunnen allerlei dingen fout gaan. Een verkeersregelaar is ziek. Er

moet dan snel een oplossing worden gezocht, middels of een

vervanger, iemand verplaatsen of afzetten met paaltjes en lint. Een

betonblok dat midden in het parcours ligt (lag er een paar dagen

eerder niet). Snel kijken en beslissen dat er met rood/wit lint

duidelijk gemaakt moet worden dat er een obstakel ligt. Snel

handelen en oplossingen zoeken. Heerlijk als dat lukt. 
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